
 Antenneforeningen ØST, Bramming                                             
 

Ordinær generalforsamling. Onsdag den 20. marts 2013. 

Kultur og Fritidscenter. 26 stemmeberettigede deltagere. 
 

1. Valg af dirigent: Henning Gyldenlev 

 
2. Valg af 2 stemmetællere: John Hansen og Johannes Hansen. 

 
3. Formandens beretning: I vores anlæg er der i øjeblikket 51 digitale kanaler. 

HD udviklingen går hurtig. den 9. april slukker vi for SD-udgaven af 31 

kanaler. Formanden har lavet en aftale med Ole ”lyd og billede”: 

Indstilling af 1. TV kr. 299. Evt. gennemgang af installation kr. 250. 

 

Pakkepris  YOU SEE ANTENNEF. ØST 

Grund  2508  1450 

Mellem  4308  3370 

Fuld  5508  4500 
Ovennævnte viser, at der er penge at spare i ”ØST” 

 

Fordeling ØST2013(%) ØST2012(%) Landsgennemsnit 
Grund 12  11  23 

Mellem  9    8  22 

Fuld 79  82  55 
Der er en tendens til at flere vælger en mindre pakke. 

 

Mødet med antenneforeningen VEST endte med at de besluttede at 
fortsætte som nu. Derfor fornyede ”ØST” kontrakten med YOUSEE. De 

betaler ombygningen af vores net og giver bedre internetpris og ny 

hjemmeside. Vi må så acceptere en binding på 6 år. 
Beretningen blev godkendt. 

 

4. Fremlæggelse af regnskab for 2012 og orientering om budget 2013. 
Kassereren fremlagde regnskabet og sagde, at det så fornuftig ud. 

140 



Der blev spurgt om forstærkerne ikke kørte hele tiden. Kassereren svarede, 

at det varierer meget, hvor meget el forstærkerne bruger. Kassereren 

undrede sig over, at så mange har fuld pakke. Regnskabet blev godkendt. 
 

 

5. Indkomne forslag: ingen 
 

6. Valg af formand: Johannes Jørgensen, Porsholtparken 59 

 
7. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer (for 2 år): 

 

Søren Nielsen, Stejlgårdsparken 118 
Jesper Ortved, Porsholtparken 13 

 

8. Valg af 2 revisorer (hvert år):  
 

Jørgen Holberg, Gyvelvej 49 

  Bo Kristensen, Bakkevej 3 
 

          Valg af revisor suppleant (hvert år). 

 
 Henning Gyldenlev, Stejlgårdsparken 54 

 

9.  Evt. Der var en livlig debat med mange spørgsmål, som formanden 
besvarede på bedste vis. 

 

 
 

 

 
 
 

 

 

 
 

 

 


